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Miesiąc temu urząd miasta ogłosił ankietę na temat tego, czy ma powstać deptak 
na odcinku ul. Klasztornej między ul. Mickiewicza a Dużym Rynkiem. Znamy już jej 
wyniki. 

Deptak oznaczałby, że ten fragment ul. Klasztornej nie będzie dostępny dla normalnego 
ruchu samochodowego (poza samochodami dostawczymi i autami tych mieszkańców, którzy 
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mają garaże). Gdyby powiedziano „tak” deptakowi, nie trzeba by było układać tam 
krawężników i budować chodników. 

A wszystko to ma związek z planowaną w tym roku rewitalizacją ul. Klasztornej. Na odcinku 
od ul. Mickiewicza do Sądowej zostanie wymieniona sieć wodociągowa oraz kanalizacja 
deszczowa i sanitarna. Na jezdni i chodnikach pojawi się nowa nawierzchnia z kostki 
granitowej. Wymienione zostaną również stare, odrapane skrzynki gazowe oraz lampy 
uliczne. Prace nie obejmą tylko odcinka ul. Klasztornej na wysokości Dużego Rynku, bo 
został on wyremontowany już podczas pierwszego etapu rewitalizacji, zakończonego trzy 
lata temu. 

- Nie chcieliśmy narzucać mieszkańcom odgórnych rozwiązań dotyczących tego, czy na ul. 
Klasztornej ma być deptak, czy nie. Docierały do nas różne opinie – jedni byli za, inni 
przeciw. Dlatego postanowiliśmy przeprowadzić ankietę – wyjaśnia Leszek Żurek, sekretarz 
gminy Świecie. 

Druki ankiety były dostępne od drugiej połowy stycznia w holu urzędu miasta oraz na stronie 
internetowej gminy, skąd wystarczyło je pobrać i wydrukować na domowej drukarce, a 
potem przynieść lub przesłać do magistratu. Można je było także wyciąć z lokalnych gazet. 
Dodatkowo doręczyciele z urzędu miasta dostarczyli ankiety firmom i osobom, mieszkającym 
na tym odcinku ul. Klasztornej. Towarzyszyła temu zakrojona na szeroką skalę akcja 
informacyjna. 

W głosowaniu mogli brać udział wszyscy dorośli mieszkańcy gminy Świecie. Należało 
odpowiedzieć jedynie „tak” lub „nie” na pytanie „Czy jesteś za przekształceniem ul. 
Klasztornej w deptak na odcinku od ul. Mickiewicza do Dużego Rynku, co spowoduje zmiany 
w organizacji ruchu w tej części miasta?”

Ankiety należało dostarczyć do urzędu miasta do 23 lutego. W sumie wpłynęło ich 1410. Za 
deptakiem było 128 osób, a  przeciwko 1258. Oddano też 24 głosy nieważne (ankiety nie 
były podpisane). 

- Szanujemy wolę mieszkańców, dlatego nie będzie deptaka na ul. Klasztornej. Na początku 
marca zostanie ogłoszony przetarg na firmę, która wykona prace związane z rewitalizacją w 
takim zakresie, by nie wiązało się to ze zmianą organizacji ruchu – zaznacza Leszek Żurek. 

Inwestycja zostanie przeprowadzona jeszcze w tym roku. Z kolei w przyszłym roku gmina 
zamierza wyremontować także ul. 10 Lutego oraz ul. Kopernika i Batorego na odcinku od 
Mestwina do Klasztornej. 
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